
Secretariaat: dorpsraad@rimburg.nl 
Rinckberg 15A, 6374 LP Landgraaf, 
0621475834   
 

Verslag van de 41e Algemene Ledenvergadering Belangenvereniging van 23 mei 2023. 

1. Opening: Voorzitter Joep Klein opent om 19.31 de 41e ALV. En heet iedereen welkom. Met een 
bijzonder welkom aan  H. Dohmen, wijk coördinator gemeente Landgraaf, Vera Bos, 
buurtopbouwwerker Welsun. En de twee/drie gasten van vanavond te weten Paul Geurts van het 
Waterschap Limburg en John Ringens en Marc Ploemen van de Adviesraad duurzaamheid Landgraaf. 
Uiteraard een speciaal welkom aan Niek Ringens, die zijn agenda heeft omgegooid en toch de tijd heeft 
gevonden om vanavond aanwezig te zijn. Bericht van verhindering is ontvangen van: Mevrouw Heidi 
Bloi, Mevrouw Jeanette Neggers, familie Lubin, familie Jorritsma, Jo Joosten en de familie Mien en 
Marion Dassen. Er waren 23 leden aanwezig in de vergadering. 

2. Vaststelling Agenda. De agenda is in de nieuwsbrief gepubliceerd. Toegevoegd is alsnog op verzoek 
informatie uit de Adviesraad Duurzaamheid door John Ringens en Marc Ploemen. We wijzigen de 
agenda zodanig dat agendapunt 4 de adviesraad aan het woord komt, waardoor de overige 
agendapunten doorschuiven. De vergadering stemt hier mee in en de vergadering wordt voortgezet 
met een presentatie van Paul Geurts van het Waterschap Limburg. Op ons verzoek wil Paul Geurts van 
het Waterschap graag de plannen en eventueel de laatste ontwikkelingen met ons delen. Na afloop van 
de presentatie is gelegenheid tot het stellen van vragen. 

3. Meanderen Worms: Paul Geurts: Waterschap Limburg heeft plannen met de omgeving van de worm. 
En presenteert : Hij start met een stukje geschiedenis en een verhaal over de Flora en Fauna die door 
aanpassingen gaan veranderen. Er zijn een 3 – tal varianten waarbij variant (nog) niet gepresenteerd zal 
worden omdat deze variant met Duitsland plaatsvindt en de gesprekken zijn nog niet begonnen. Bij 
deze varianten zijn de ideeën en opmerkingen uit de 1e voorlichting meegenomen. Al met al praten we 
hier over particuliere gronden, gemeente gronden, waterschap gronden, provinciale gronden en zelfs 
rijks gronden. In de ideeen wordt ook gekeken, zoals al eerder gezegd en gekeken wordt onder andere 
naar de bestrijding van de Japanse Duizendknoop en de Reuzen Balsemien. Uiteraard is het geheel 
grensoverschrijdend en er zijn goede contacten met het Wasserverband Eiffel v- Ruhr waar gesproken 
wordt over technische zaken als wateropslag, wateroverslag en stroomsnelheden. Voor zover is de 
planning dat er tenminste nog 2 bewonersavonden (September en December) worden gehouden en 
dat de procedure start vanaf Januari 2024. Vragen: 

a. Evelien: hun privé wateroverlast en oplossing en uitvoering Gemeente staat los van het 
meanderen van de Worm. 

b. Henk: er zijn vergevorderde plannen vwb de Worms als warmtebron opslag en 
energieopwekker. Dit project is bespreekbaar maar zal zeker niet worden uitgevoerd door 
het Waterschap maar eerder door de Gemeente landgraaf. Marc: noteert dit als actiepunt 
voor de adviesraad duurzaamheid Landgraaf om het daar te bespreken. 

c. Joep: maar na variant 1 en 2 blijft variant altijd mogelijk blijkt uit de presentatie en 
antwoorden. Dit heeft geen invloed op de subsidietermijn en uitvoeringstermijn. 

d. Voorzitter bedankt Paul. 
4. Adviesraad duurzaamheid Landgraaf heeft verzocht om informatie te verstrekken over de rol van deze 

adviesraad en de voortgang daarvan en krijgt derhalve spreektijd waarop het woord wordt gegeven aan 
Marc Ploemen: (Adviesraad Duurzaam Landgraaf | Gemeente Landgraaf ). De Adviesraad Duurzaam 
Landgraaf bestaat uit  nu 16 inwoners uit Landgraaf. In de nabije toekomst willen we naar 20 personen. 
Zij helpen het college en de gemeenteraad van Landgraaf de overgang naar duurzame energie (de 
energietransitie) in Landgraaf vorm te geven. Zoals informatie en advies over zonnepanelen, 
windmolens, maar ook door bijeenkomsten, voordrachten, informatievoorziening. De gemeente en de 
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adviesraad hebben een gezamenlijk doel; het verduurzamen van de gemeente. Om dat te bereiken 
geeft de Adviesraad Duurzaam Landgraaf gevraagd en ongevraagd advies aan het college en de 
Gemeenteraad over het Landgraafse klimaatbeleid én de manier waarop wij als gemeente invulling 
geven aan de doelen van het Klimaatakkoord. De adviesraad behartigt de belangen van de inwoners uit 
Landgraaf. De adviezen moeten ervoor zorgen dat het klimaatbeleid van de gemeente Landgraaf breed 
gedragen wordt en realistisch is. De Adviesraad Duurzaam Landgraaf is een onafhankelijke en 
zelfstandige organisatie en maakt geen deel uit van de gemeentelijke organisatie. De adviesraad komt 
gemiddeld elke 6 weken bij elkaar. Ook bij grensoverschrijdende zaken (windmolens Duitsland) zullen 
we hierover het B&W informeren.  

a. Henk: pleit ervoor dat energietransitie draagvlak moet krijgen en derhalve dient er een 
transparante en ruime informatievoorziening te zijn. 

b. Richard: het zou al veel helpen als het ontzorgen van vergunningen en subsidieregeling op 
gang zou komen. Zeker in dit beschermd dorpsgezicht en zeker ook bij monumenten. 

c. Merlijn: er zijn Targets gesteld door de EU welke gehaald dienen te worden. Landgraaf zit nu 
op 1/3 tot de helft en het is een vrije keuze van de gemeente welke zaken zij als Target 
rekenen. Privé is hier duidelijk niet in meegeteld.  

d. Voorzitter bedankt Marc. 
5. Mededelingen Dorpsraad.  

a. Bestuur mutaties: Chris Haarbosch heeft te kennen gegeven om te moeten stoppen als 
bestuurslid om gezondheidsredenen. Chris is sinds 2014 lid van het bestuur en in die 
hoedanigheid heeft hij veel inbreng gehad in  de Dorpsraad en de Belangenvereniging. Zoals 
u weet is het bestuurslidmaatschap gebonden aan een aantal jaren. De termijn van Angela 
Stijfs, loopt ten einde, maar zij heeft aangegeven om die termijn te willen verlengen. Daar 
zijn we heel blij mee. Vandaar dat het bestuur aan de ALV voorstelt om de termijn van 
Angela te verlengen. De vergadering stemt in met de verlenging. Hans van Helden heeft zich 
beschikbaar gesteld als bestuurslid. Hij stelt zichzelf even voor en stelt dat na een redelijk 
druk leven en weinig in Rimburg te zijn geweest hij nu veel meer tijd heeft en derhalve graag 
een bijdrage wil leveren. Het bestuur stelt de ALV voor om Hans te benoemen als lid van het 
bestuur. De vergadering stemt hier mee in. Hans neemt plaats achter de bestuurstafel.  

b. Melden misstanden bij de gemeente. De voorzitter wijst er nogmaals op dat regelmatig 
misstanden in het dorp worden gemeld bij de Dorpsraad. Dat mag uiteraard, maar het 
snelste zijn deze misstanden opgelost als  men zelf een melding rechtstreeks bij de 
gemeente doet. En stelt ook nogmaals dat in deze vergadering ook thema’s aan de orde 
komen die de leefbaarheid in het dorp verbeteren.  

c. Verkeer en handhaving. Na de reconstructie van de doorgaande weg zijn zoveel mogelijk 
parkeervakken aangelegd. Het lijkt dat er meer auto’s in Rimburg zijn dan parkeervakken. 
Rimburg is 30 kilometerzone, hetgeen automatisch inhoudt dat in het gehele dorp alleen op 
aangewezen plekken geparkeerd mag worden. De parkeerplekken langs Broekhuizenstraat 
en Rinckberg zijn tevens bedoeld om het verkeer af te remmen. Dat betekent dat de ruimtes 
tussen de parkeervakken nodig zijn  om uit te wijken om tegemoetkomend verkeer te laten 
passeren. Parkeert men niet in een vak, dan creëert men opstoppingen met alle frustraties 
en gevolgen van dien. De gemeente wil dan ook dat er gehandhaafd gaat worden op het niet 
parkeren in de daartoe bestemde vakken. Vanuit de Dorpsraad is erop aangedrongen om 
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eerst waarschuwend op te treden. Dat zal ook gebeuren, maar vervolgens wordt 
verbaliseerd. Een gewaarschuwd mens telt voor twee, vandaar mededeling hier vanavond.  

i. Richard start de discussie met betrekking tot een wat genuanceerder handhaven en 
met name in de Lindegracht. De wijkcoördinator reageert met toepasbaarheid, 
wettelijke regelgeving en inleving in de situatie, John stelt duidelijk dat hij zijn 
bedrijfsbusje(s) niet ergens op een afgelegen plek zet zoals in een weiland of een 
verder weg gelegen plaats. Ook de gemeente kijkt naar meerdere oplossingen zoals 
uitbreiding parkeerplaatsen bij de kerk, het schoolplein, bovenaan Lindegracht, nabij 
de visvijver. Maar het blijft een gedragskwestie en een zeer lastig probleem. Zowel de 
gemeente als de Dorpsraad van de Belangenvereniging zullen blijvend op dit 
moeilijke  probleem focussen.  

d. Nieuwe website, Activiteiten kalender, contributie. Vooral Ralf Wassen heeft zich 
ingespannen om de website van de BELANGENVERENIGING te vernieuwen. En hij geeft dan 
ook een kleine demonstratie en voorlichting. Op de nieuwe website: 
https://belangenverenigingrimburg.nl/  is reeds gedeeltelijk een activiteitenkalender 
opgenomen. Deze wordt nu nog door de Dorpsraad onderhouden maar gaat in de toekomst 
kunnen de verenigingen dit zelf doen. Verder zijn de bestanden aangepast en is het ook 
mogelijk om de contributie te betalen, zelfs mogelijk met PayPal. We zouden het fijn vinden 
als onze leden per bank de contributie van €5 overmaken. Overigens bezoeken we in het 
najaar de nieuwe inwoners met het verzoek om lid te worden, maar ook degenen die 
vergeten zijn de contributie te betalen.  

e. Vlag Rimburg. Jo Linssen had het idee om iets te ontwikkelen om aan te geven als er een 
activiteit van de Belangenvereniging. Gedacht werd aan een vlag of een banner. Nu zijn er in 
Rimburg al een aantal vlaggen in omloop. De Wespelle, de Marathon, naast de nationale 
vlag en de Provinciale vlag. Na uitleg van de voorzitter besluit de vergadering om dit punt 
voorlopig nog in de ijskast te zetten.  

f. Jubileumboek. De voorzitter vertelt dat de Belangenvereniging/Dorpsraad dit jaar 20 jaar 
bestaat. Volgend jaar is het ook 80 jaar geleden dat Rimburg is bevrijd. Binnen het bestuur is 
het idee gerezen om in het kader van het 20-jarig bestaan van de Dorpsraad aandacht te 
besteden aan de bijzondere situatie, waarin onze dorpsgenoten hebben verkeert in de tijd 
toen Rimburg tussen 2 frontlinies lag en als Niemandsland werd gezien. Afgesloten van de 
rest van Nederland. Er is veel geschreven, maar het staat verspreid in diverse uitgaves. Het 
idee is om de verhalen bij elkaar te brengen. Misschien in de vorm van een boek of in de 
vorm van een tentoonstelling of van beiden. Een groep Dorpsgenoten, die interesse hebben 
in geschiedenis van dit dorp zijn om advies gevraagd en er komt een vervolg. We houden 
jullie op de hoogte.  

g. Bankjes Lingedracht. Idee van Evelien om een zitbank te plaatsen bij de Lindeboom is door 
de gemeente bekeken. De boom en directe omgeving is erg kwetsbaar. De ruimte om de 
boom klein. Er zou een bank naast de brievenbus geplaatst kunnen worden. Richard 
reageert direct dat dit een levensgevaarlijke situatie oplevert doordat het verkeer vanuit de 
Lindegracht vaak geen voorrang krijgt, dat daar zelfs vrachtwagens uit komen die met hun 
hoge wielen de afzetting omzeilen en naar beneden denderen. Het idee is goed, een bankje 
in de nabijheid van de brievenbus blijft een reële optie. We gaan dit nader bekijken.   
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h. Plaquette bij Romeinse grenssteen nabij pand Henk Ploemen. Mevr. Hilde Vanneste regio 
archeoloog Parkstad en Dhr. Jo Nievelstein, Beleidsmedewerker monumenten zijn ter plaatse 
komen kijken en we hebben aangegeven dat we een informatiebord bij de steen willen 
zetten, maar dan moeten we wel zeker zijn wat de herkomst en functie van deze steen is. 
Intussen is bekend dat de gemeente budget heeft vrijgemaakt om een onderzoek naar deze 
steen te doen. Wordt vervolgt.  

i. Delta glasvezelnetwerk. De kabel wordt op dit moment getrokken. Alle inwoners van 
Rimburg zouden worden bezocht. Dat is deels gebeurd, maar voor een groot deel ook niet. 
Probeer (als je dat wilt) een aansluiting tot jouw woning te krijgen. Je hoeft geen 
abonnement te nemen, maar als je later de kabel tot aan je woning wil laten brengen kost 
dat geld. Secretaris haalt de rondvraag van Nico Ringens hier naar toe. Nico vroeg zich af, 
omdat de kabel nu gelegd wordt wanner ze bij hem zouden komen. Hiertoe is hij naar de 
Delta informatiewinkel in op de Kamp gegaan om informatie in te winnen. Als antwoord 
kreeg hij dat het aanleggen van de kabel nu nog wel gratis was, maar dan moest hij een 
abonnement nemen welke de eerste 3 maanden voor 10 euro per maand wordt 
aangeboden. De termijn dat men de glasvezelkabel gratis kon laten aansluiten tot in de 
meterkast was verstreken. Ralf was de enige die iets wist van een termijn, het overgrote deel 
van de vergadering had nog nooit iemand van Delta aan de deur gehad, sommigen hadden 
een briefje in de bus gehad. Maar nu blijkt dat er een groot aantal gedupeerden zijn in 
landgraaf die (nog) geen aansluiting hebben en/of krijgen. De algemene tendens van de 
vergadering was. Dan maar niets. De secretaris heeft dit geverifieerd met de website en het 
verhaal is correct. Hij zoekt dit verder uit. Wordt vervolgd.  

j. Verslag 40e Algemene ledenvergadering. De vergadering keurt het verslag goed. Een kleine 
omissie van de secretaris. Hij had namelijk op het voorblad van de nieuwsbrief wel de 
nieuwe website vermeld maar bij de agenda en pad verwijzing naar het verslag had hij dit 
vergeten. Hier stond nog het adres van de oude website en de aangeving naar verslagen 
terwijl dit de nieuwe website moest zijn met de verwijzing naar archief en dan naar contact, 
archief, verslagen. (Mea Culpa) Hierdoor waren er een aantal geïnteresseerden niet in staat 
of bij machte het 40 ALV verslag te lezen.  

6. Rondvraag. 
a. John: ik wil graag een afvalbak! Ik stoor mij geweldig en steeds vaker aan het feit dat ik op 

mijn pleintje en directe omgeving van de Lindeboom en Lindegracht plastic zakken vind met 
hondenpoep of gewoon hondenpoep. De wijk coördinator stelt hem volledig in het gelijk. De 
hondenbezitter moet betalen en is verantwoordelijk. Bij paarden is dit volledig anders bij de 
wet geregeld. Een nieuwe prullenbak zal het niet gaan worden gezien het beleid van de 
Gemeente. (te veel te duur) een bestaande prullenbak verplaatsen en dan ook nog in 
combinatie met het plaatsen van een bankje naast de postbus levert meer kansen op. De 
dorpsraad neemt dit mee. Zo ook de wijk coördinator. 

b. Niek. Zie punt i. Delta. 
c. Evelien: kunnen we de volgende ALV informatie krijgen over de appartementen in Hoeve 

Kallen? Wordt agendapunt volgende vergadering.  
7. Sluiting: Voorzitter Joep Kleinen bedankt iedereen voor zijn of haar bijdrage en de genomen 

besluiten en deelt mede dat de volgende algemene Ledenvergadering wordt gehouden op 21 
november 2023.  


